

MATERIAL CHANGE REPORT

(Section 11.2 of National Instrument 81-106)

Item 1 - Name and Address of Investment Fund(s)

BMO World Bond Fund (the “**Fund**”)

c/o BMO Investments Inc. (the “**Manager**”)

1 First Canadian Place

100 King Street West, 43rd Floor

Toronto, Ontario M5X 1A1

Item 2 - Date of Material Change

May 27, 2022

Item 3 - News Release

The attached press release dated June 1, 2022, in the English and French language, was issued on June 1, 2022 through CNW Group Ltd.

Item 4 - Summary of Material Change

Effective May 27, 2022, the risk rating of the Fund listed in the table below has been changed.

Fund	Previous Risk Rating	New Risk Rating
BMO World Bond Fund	Low to Medium	Low

Item 5 - Full Description of Material Change

Please refer to the attached press release dated June 1, 2022.

Item 6 - Reliance on Subsections 11.2(2) or (4) of National Instrument 81-106

Not applicable.

Item 7 - Omitted Information

Not applicable.

Item 8 - Officer of the Manager of the Investment Fund(s)

Ross Kappeler

Head, Investment Fund Manager Line of Business

BMO Investments Inc.

Telephone: (416) 359-5217

Item 9 - Date of Report

June 1, 2022

Press Releases
(English and French)

BMO Investments Inc. Announces New Fund and Series Launches and a Risk Rating Reduction

TORONTO, June 1, 2022 – BMO Investments Inc. (“BMOI”), the manager of the BMO Mutual Funds, today announced new fund and series launches, and a risk rating reduction to BMO World Bond Fund.

New Fund Launches

BMOI has launched the following new funds with the series noted below (subject to receipt of securities regulatory approval):

Fund	Series
BMO Canadian Banks ETF Fund	Series A, T6, F, F6, I and Advisor Series
BMO Global Enhanced Income Fund	Series A, T6, F, F6, I and Advisor Series
BMO Global Quality ETF Fund	Series A, T6, F, F6, I and Advisor Series
BMO U.S. Corporate Bond Fund	Series A, F, I and Advisor Series

New Cash Flow Option Series

BMOI has expanded its cash flow solutions with Series T6 and Series F6 securities being added to the following funds (subject to receipt of securities regulatory approval):

Fund	New Series
BMO Asset Allocation Fund	Series T6
BMO Brookfield Global Real Estate Tech Fund	Series T6 and Series F6
BMO Brookfield Global Renewables Infrastructure Fund	Series T6 and Series F6
BMO Dividend Fund	Series T6

Risk Rating Reduction

Effective May 27, 2022, the risk rating of BMO World Bond Fund has been reduced as set out in the table below. There are no changes to the investment objectives, strategies or management of this fund associated with the new risk rating.

This risk rating reduction is based on the standardized risk classification methodology mandated by the Canadian Securities Administrators and an annual review by BMOI to determine the risk level of its publicly offered mutual funds.

Fund	Previous Risk Rating	New Risk Rating
BMO World Bond Fund	Low to Medium	Low

For more information about BMO Mutual Funds please visit www.bmo.com/mutualfunds.

®/™Registered trademarks/trademark of Bank of Montreal, used under licence.

BMO Mutual Funds are managed by BMO Investments Inc., which is an investment fund manager and a separate legal entity from Bank of Montreal.

Commissions, management fees and expenses (if applicable) all may be associated with investments in mutual funds. Trailing commissions may be associated with investments in certain series of securities of mutual funds. Please read the fund facts, ETF facts or simplified prospectus of the relevant mutual fund before investing. Mutual funds are not guaranteed, their values change frequently and past performance may not be repeated. Distributions are not guaranteed and are subject to change and/or elimination. For a summary of the risks of an investment in the BMO Mutual Funds, please see the specific risks set out in the simplified prospectus.

About BMO Financial Group

Serving customers for 200 years and counting, BMO is a highly diversified financial services provider - the 8th largest bank, by assets, in North America. With total assets of \$1.04 trillion as of April 30, 2022, and a team of diverse and highly engaged employees, BMO provides a broad range of personal and commercial banking, wealth management and investment banking products and services to more than 12 million customers and conducts business through three operating groups: Personal and Commercial Banking, BMO Wealth Management and BMO Capital Markets.

Media Contact:

Jeff Roman, Toronto, Jeff.Roman@bmo.com, (416) 867-3996

COMMUNIQUÉ

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

BMO Investissements Inc. annonce le lancement de nouveaux fonds et séries, et une réduction de l'évaluation du risque

MONTREAL, le 1er juin 2022 – BMO Investissements Inc. (« BMOII »), le gestionnaire des fonds d'investissement BMO, a annoncé aujourd'hui le lancement de nouveaux fonds et séries, et une réduction de l'évaluation du risque du BMO Fonds universel d'obligations.

Lancement de nouveaux fonds

BMOII a lancé les nouveaux fonds suivants avec les séries indiquées ci-dessous (sous réserve de l'approbation des autorités en valeurs mobilières) :

Fonds	Séries
BMO Fonds FNB banques canadiennes	Séries A, T6, F, F6, I et Conseiller
BMO Fonds mondial de revenu amélioré	Séries A, T6, F, F6, I et Conseiller
BMO Fonds FNB mondial de qualité	Séries A, T6, F, F6, I et Conseiller
BMO Fonds d'obligations de sociétés américaines	Séries A, F, I et Conseiller

Nouvelles séries d'options de flux monétaire

BMOII a élargi sa gamme de solutions d'options de flux monétaire avec l'ajout de titres des séries T6 et F6 aux fonds suivants (sous réserve de l'approbation des autorités en valeurs mobilières) :

Fonds	Nouvelles séries
BMO Fonds de l'allocation de l'actif	Série T6
BMO Brookfield Fonds mondial immobilier de technologie	Séries T6 et F6
BMO Brookfield Fonds mondial d'infrastructures d'énergie renouvelable	Séries T6 et F6
BMO Fonds de dividendes	Série T6

Réduction de l'évaluation du risque

À compter du 27 mai 2022, l'évaluation du risque du BMO Fonds universel d'obligations a été réduite comme l'indique le tableau ci-dessous. Il n'y a aucun changement dans les objectifs de placement, les stratégies ou la gestion de ce fonds associé à la nouvelle évaluation du risque.

Cette réduction de l'évaluation du risque est fondée sur la méthode normalisée de classification des risques prescrite par les Autorités canadiennes en valeurs mobilières et sur un examen annuel par BMOII visant à déterminer le niveau de risque des fonds d'investissement offerts au public.

Fonds	Ancienne évaluation du risque	Nouvelle évaluation du risque
BMO Fonds universel d'obligations	Faible à moyen	Faible

Pour plus d'informations à propos des fonds d'investissement BMO, visitez www.bmo.com/principal/particuliers/investissements/fonds/.

^{MD/MC} Marques de commerce/déposées de la Banque de Montréal, utilisées sous licence.

Les fonds d'investissement BMO sont gérés par BMO Investissements Inc., une société de gestion de fonds d'investissement et une entité juridique distincte de la Banque de Montréal.

Les placements dans les fonds d'investissement peuvent tous comporter des frais de courtage, des frais de gestion et des dépenses (le cas échéant). Les placements dans certaines séries de titres de fonds d'investissement peuvent être assortis de commissions de suivi. Veuillez lire l'aperçu du fonds, l'aperçu du FNB ou le prospectus simplifié du fonds d'investissement pertinent avant d'investir. Les fonds d'investissement ne sont pas garantis, leur valeur fluctue fréquemment et leur rendement passé n'est pas indicatif de leur rendement futur. Les distributions ne sont pas garanties et sont susceptibles d'être changées ou éliminées. Pour connaître les risques liés à un placement dans les fonds d'investissement BMO, veuillez consulter les risques spécifiques énoncés dans le prospectus simplifié.

À propos de BMO Groupe financier

Depuis plus de 200 ans et toujours là pour ses clients, BMO est un fournisseur de services financiers hautement diversifiés – la huitième banque en importance pour son actif en Amérique du Nord. Fort d'un actif de 1,04 billion de dollars au 30 avril 2022 et d'un effectif mobilisé et diversifié, BMO offre à plus de 12 millions de clients une vaste gamme de produits et de services dans les domaines des services bancaires aux particuliers et aux entreprises, de la gestion de patrimoine et des services de banque d'affaires par l'entremise de trois groupes d'exploitation : Services bancaires Particuliers et entreprises, BMO Gestion de patrimoine et BMO Marchés des capitaux.

Relations avec les médias :

Marie-Catherine Noël, Montréal, MarieCatherine.Noel@bmo.com, 514-877-8224